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BROI.0012.1.9.2018 

 

 

 

Protokół nr 26/18 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 21 maja 2018  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 21 maja 2018  roku o godzinie 13:00 
 

Przewodniczący Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Pan Piotr Stanny dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał 

wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości, Pani Bożeny Stępniewskiej – Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku,  Pana Lecha Chymkowskiego – Naczelnika Biura 

Rady i Ochrony Informacji oraz Pana Piotra Krygiera – Naczelnika Wydziału Zarządzania, 

Administracji i Bezpieczeństwa.   

 

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczą 4 

osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego członkowie komisji otrzymali porządek 

obrad. Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 25/18 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

 i Porządku Publicznego z dnia  15 marca 2018 roku. 

5. Rozpatrzenie informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku 

z wykorzystania środków Funduszu Pracy za rok 2017. 

6. Rozpatrzenie informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie 

rozdziału środków Funduszu Pracy na roku 2018. 

7. Rozpatrzenie informacji Starosty z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów.  

8. Rozpatrzenie informacji Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania 

i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu 

Włocławskiego. 

9. Rozpatrzenie informacji Starosty Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski 

w 2017 roku zadania zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej 

i funkcjonowania punktów udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej.  

10. Rozpatrzenie informacji Rady Powiatu we Włocławku o petycjach rozpatrzonych przez 

Radę Powiatu we Włocławku w 2017 roku.  

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad Komisji. 
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 Następnie Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do 

proponowanego porządku obrad? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków 

Komisji, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Przewodniczący Komisji   stwierdził, że Komisja przyjęła porządek obrad. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4. Przyjęcie protokołu nr 25/18 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

 i Porządku Publicznego z dnia 15 marca 2018 roku. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do projektu protokołu 

sporządzonego z ostatniego posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego?  

Wobec braku głosu sprzeciwu Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja przyjęła protokół nr 

25/18 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z 15 marca 

2018 roku.  

 

5. Rozpatrzenie informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku 

z wykorzystania środków Funduszu Pracy za rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

Informację Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z wykorzystania środków 

Funduszu Pracy za rok 2017.  

Na obrady przybył Pan radny Zygmunt Wierzowiecki. W obradach uczestniczy 5 członków 

Komisji.  

Następnie  Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za rozpatrzeniem 

informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z wykorzystania środków 

Funduszu Pracy za rok 2017 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

rozpatrzyła pozytywnie Informację Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku 

z wykorzystania środków Funduszu Pracy za rok 2017. 

Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z wykorzystania środków 

Funduszu Pracy za rok 2017 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 

6. Rozpatrzenie informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie 

rozdziału środków Funduszu Pracy na roku 2018. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

Informację Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie rozdziału środków 

Funduszu Pracy na roku 2018. Materiał zawiera również uchwały: nr I/2018 Powiatowej Rady 

Rynku Pracy we Włocławku z dnia 12 stycznia 2018 r. oraz nr 2/2018 Powiatowej Rady Rynku 

Pracy we Włocławku z dnia 16 kwietnia 2018 r.  
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Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie komisji mają pytania?  

Radny Tomasz Jezierski zapytał o koszty wprowadzania, rozwijania i eksploatacji systemu 

teleinformatycznego i technologii cyfrowych w publicznych służbach zatrudnienia służących 

realizacji zadań wynikających z ustawy,  z czego to wynika? 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku poinformowała, że wynika to z ustawy 

art.108 ust.1 pkt 34. Zaplanowana jest kwota 420 000zł, ale istnieje możliwość, że ta kwota nie 

zostanie wykorzystana w całości. Chyba, że jakiś program ulegnie zniszczeniu i trzeba będzie to 

naprawić. Wówczas niewykorzystane środki są oddawane do ministerstwa.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że to jest tylko plan, który w trakcie realizacji roku 

budżetowego w PUP będzie się zapewne zmieniał. Przewodniczący Komisji zapytał o koszty 

szkolenia i studiów, w tym studiów podyplomowych, kadr publicznych, służb zatrudnienia. Jest 

wyasygnowana kwota 200 000 zł. Przewodniczący Komisji zapytał, jak dużym zainteresowaniem 

cieszą się studia podyplomowa? I jakie są potrzeby pracowników w tym zakresie? 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku poinformowała, że te osoby, które miały 

skończyć studia podyplomowe to je ukończyli. Dyrektor nie finansuje podwójnych studiów 

podyplomowych, ponieważ jest to bezcelowe. Studia muszą być zgodne z wykonywaną pracą. 

Koszty kształcenia pracowników, głównie pośredników pracy i doradców zawodowych są 

obligatoryjne i wynikają z ustawy. Każdy z tych 50 osób musi raz w roku przejść specjalistyczne 

szkolenie, ponieważ w innym przypadku nie będzie dostawała dodatku z Funduszu Pracy. W tej 

chwili w urzędzie pracy jest kontrola przeprowadzana przez Krajową Administrację Skarbową. 

Będą sprawdzane przez okres 3 tygodni projekty unijne.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za rozpatrzeniem informacji Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie rozdziału środków Funduszu Pracy na roku 

2018 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

rozpatrzyła pozytywnie Informację Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku 

w sprawie rozdziału środków Funduszu Pracy na roku 2018. 

Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie rozdziału środków 

Funduszu Pracy na roku 2018 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

7. Rozpatrzenie informacji Starosty z działalności Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

Informację Starosty z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów. Materiał zawiera dwie 

części: opisową i tabelaryczną. Przygotowana została w sposób analityczny i przejrzysty. W 

obradach uczestniczy Pan Piotr Krygier, który pełni funkcję Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów  i jeśli będą jakieś pytania dotyczące omawianego punku porządku obrad to udzieli 

na nie odpowiedzi. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za rozpatrzeniem Informacji Starosty 

z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

rozpatrzyła pozytywnie Informację Starosty z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów. 
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Informacja Starosty z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu.  

 

8. Rozpatrzenie informacji Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu 

zarządzania i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na 

obszarze Powiatu Włocławskiego. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

informację Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania 

kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu Włocławskiego. 

Podobnie jak wcześniejsze informacje ta informacja i potrzeba jej przygotowania wynika  z planu 

pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na rok 2018. Materiał 

również jest obszerny. Zawierający bardzo wiele informacji dotyczących zarządzania kryzysowego 

i ochrony ludności. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że współautorem materiału, czy autorem w znacznej mierze 

jest Pan podinspektor Adam Ciesielski, który z reguły bywał na posiedzeniach Komisji, ale 

obwiązki służbowe nie pozwoliły na to, żeby uczestniczyć w posiedzeniu komisji. 

Naczelnik Wydziału Zarzadzania, Administracji i Bezpieczeństwa sprostował, że autorem 

informacji jest Pan Adam Ciesielski, który jest pracownikiem Wydziału Zarządzania, Administracji 

i Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego we Włocławku i realizuje zadania na rzecz powiatu, ale 

jego wysiłek i praca pozwalają w gminach te zadania realizować na takim poziomie, że organy 

kontrolujące nie mają uwag i zastrzeżeń. Naczelnik jako przełożony podkreślił rolę Pana Adama 

Ciesielskiego w tym obszarze.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że nie wyobraża sobie, oczywiście nie odbierając autorstwa 

tego dokumentu, by nie był on zredagowany i pisany wspólnie z przełożonymi. Uwzględniający 

chociażby uwagi merytoryczne Pana Naczelnika. Przewodniczący Komisji podziela słowa Pana 

Naczelnika i bardzo się cieszy, że osoby od wielu lat zajmujące się tą kwestią nadal swoją wiedzą i 

umiejętnościami służą powiatowi włocławskiemu.  

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za rozpatrzeniem informacji Starosty 

Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania kryzysowego oraz ochrony 

ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu Włocławskiego i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

rozpatrzyła informację Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania 

i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu 

Włocławskiego. 

informacji Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania 

kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu Włocławskiego 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

9. Rozpatrzenie informacji Starosty Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski 

w 2017 roku zadania zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej 

i funkcjonowania punktów udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

informację Starosty Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski w 2017 roku zadania 

zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej i funkcjonowania punktów udzielania 
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nieodpłatnej pomocy prawnej. Przygotowanie tego materiału wynika z realizacji planu pracy 

komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na 2018 rok.  Materiał został 

przygotowany. Jest on opracowany w pewnym logicznym układzie, bardzo przejrzystym. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Naczelnik Wydziału Zarzadzania, Administracji i Bezpieczeństwa poinformował, że zadania w 

tym zakresie w wydziale Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa realizuje Pani Anna 

Lewandowska. Współpraca z profesjonalistami – adwokatami, radcami prawnymi na co dzień jest 

wymagająca. Dzięki swojej asertywności Pani Anna Lewandowska sobie dobrze radzi. Dziękując 

Panu Adamowi Ciesielskiemu w sposób szczególny Naczelnik nie może zapomnieć o wkładzie 

Pani Anny Lewandowskiej w realizacje tego zadania i w miarę pozytywną ocenę kontrolujących 

Wydział Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa.  

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za rozpatrzeniem informacji Starosty 

Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski w 2017 roku zadania zleconego z zakresu 

udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej i funkcjonowania punktów udzielania nieodpłatnej 

pomocy prawnej i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

rozpatrzyła informację Starosty Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski w 2017 roku 

zadania zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej i funkcjonowania punktów 

udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski w 2017 roku zadania 

zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej i funkcjonowania punktów udzielania 

nieodpłatnej pomocy prawnej stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

10. Rozpatrzenie informacji Rady Powiatu we Włocławku o petycjach rozpatrzonych 

przez Radę Powiatu we Włocławku w 2017 roku.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

informację Rady Powiatu we Włocławku o petycjach rozpatrzonych przez Radę Powiatu we 

Włocławku w 2017 roku.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Zygmunt Wierzowiecki jako Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku 
poinformował, że od 2017 roku od grudnia żadna petycja nie wpłynęła. 

Przewodniczący Komisji ogłosił 3 minuty przerwy. 

Po przerwie Przewodniczący Komisji wznowił obrady i zapytał, czy są uwagi do przedłożonego 

materiału? 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę  na fakt, iż w dniu 10 maja 2018 roku został ogłoszony 

tekst jednolity ustawy o petycjach. Projekt został sporządzony wcześniej, a w międzyczasie doszło 

do zmiany publikatora. W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zaproponował, aby 

komisja wniosła o zmianę publikatora  i w podstawie prawnej, gdzie jest mowa o samorządzie 

powiatowym należy wpisać: „DZ. U. z 2018 r., poz. 870”.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś uwagi? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za rozpatrzeniem informacji wraz z 

wnioskiem komisji o zmianę publikatora   i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za- 4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

rozpatrzyła informację Rady Powiatu we Włocławku o petycjach rozpatrzonych przez Radę 

Powiatu we Włocławku w 2017 roku. 

Informacja Rady Powiatu we Włocławku o petycjach rozpatrzonych przez Radę Powiatu we 

Włocławku w 2017 roku stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

11. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Żadnych głosów nie było.  

 

 

12. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa                          

i Porządku Publicznego w dniu 21 maja 2018 roku o godzinie 13:40 dokonał zamknięcia obrad 

Komisji.                                                                                              

 
                                                                                  Przewodniczący Komisji  Administracji,       

   Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                                

                                                                                                     

                                 Piotr Stanny  
 

 

 
 

 

 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Szarecka………………………….. 


